

Dinsdag 26 september 2023, 20:00 uur.

Locatie: basisschool De Kreek, Hinkelenoord 14, 4617NC, Bergen op Zoom

Aanwezig: Alexander Clarijs, Toine de Bakker, Randall van Gurchom-Colijn, Ella Jonker, Tom Cats, Jos van Seters, Josita Moonen, Larissa van Gurchom-Colijn, Jaap van Wijlen, Willem Velthuijs, Ans Kerstel, Piet Jille

Afwezig: Johan van Roeden, Joke Grootemaat, Renata Dubbeldam, Els Roepers

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering.

Er wordt een moment genomen om Jaap Truijens te gedenken die ons helaas ontvallen is.

2. Notulen vorige algemene ledenvergadering (maart 2023)

De notulen worden vastgesteld.

3. Bestuursleden (toetreding, aftreding, herbenoeming) (o.v.v. wijzigingen)

- Blijvend: Josita Moonen, Randall van Gurchom – Colijn
- Aftredend herkiesbaar: Toine de Bakker, Alexander Clarijs
- Vacante posities: penningmeester, voorzitter, algemeen bestuurslid (meerdere posities)

Er wordt schriftelijk gestemd over de herkiesbare leden en posities.

Mogen de aftredende leden opnieuw deelnemen aan het bestuur?

10 stemmen voor

2 onthoudingen

Mogen de aftredende leden opnieuw de posities bekleden?

10 stemmen voor

2 onthoudingen

Daarnaast zijn andere mensen welkom in het bestuur. Alexander doet hiervoor nog een oproep.

4. Goedkeuring activiteitenplan en begroting 2024

Er zijn geen vragen over het activiteitenplan.

Toine licht de begroting toe. Er is 3000 euro subsidie aangevraagd. Alexander geeft ook aan dat er per activiteit ook subsidiemogelijkheden zijn. Het wijkblad levert iets meer op dan het kost, dus deze opbrengsten kunnen we ook gebruiken.

De begroting wordt door de vergadering goedgekeurd.

5. Statusupdate Plaathuiskamer

Willem Velthuijs is aangesloten als vers bestuurslid van de Plaathuiskamer. Vorige week is de Stichting Plaathuiskamer opgericht. Er is een rekening aangevraagd bij de Rabobank, maar dit verloopt wat moeizaam omdat er tegenwoordig extra onderzoek wordt gedaan bij het openen van rekeningen door stichtingen.

De subsidie is op de rekening van de wijkcommissie gestort en de rekening van de notaris is ook hieruit betaald. De kans is dus aanwezig dat de rekening van de wijkcommissie nog even gebruikt moet worden.

Volgende week is hopelijk het huurcontract rond, er ligt al een concept. Het adres is Vogelaar 2 en hier komt ook de ingang.

Tom licht toe wat de ideeën nu zijn:

- Ontmoeten: inclusief, creatief en innovatief een plek vinden voor jong, oud en ouder. Iedere ochtend een koffie-inloop momentje.
- Gezond actief leven actie heeft geld gegeven om op te starten.
- Er zijn ook gesprekken met WijZijn Traverse.
- Steeds meer op elkaar leunen en een oogje in het zeil houden:
- Thuis in de wijk: Wonen & Zorg Ouderen (WoZo) geeft in de nieuwe norm aan dat mensen het zelf moeten doen, thuis doen en digitaal. De Plaathuiskamer kan hierbij helpen.
- Het winkelcentrum wordt ook vergroend.
- De werkgroep energietransitie gaat dit ook als thuishonk gebruiken.
- In de avonden zouden VVE's van de verschillende flatgebouwen ook een ruimte kunnen huren.

Stadlander huurt ook een ruimte terug, waardoor de kosten lager worden.

Alexander legt uit dat er gesprekken zijn geweest om te kijken wat er samen gedaan kan worden. Vanuit de gemeente kwam ook het advies om het als aparte stichting op te zetten, omdat dit onafhankelijk kan opereren. Mocht het qua huur dan misgaan, dan valt alleen deze stichting om.

De stichting wil graag een ANBI status, maar moet daarvoor een businessplan hebben en een website om deze status aan te kunnen vragen.

De gemeente heeft 6800 euro opstartsubsidie gegeven en volgend jaar wordt er dan opnieuw subsidie aangevraagd.

Jos: is dit dan ook beschikbaar als vergaderruimte? Tom: Jazeker. Ella zegt dat dat ook een mooie plaats voor de buurtpreventie zou zijn.

Jaap: Zijn er ook koffiefaciliteiten? De winkeliers zouden er last van kunnen hebben.

Willem vertelt dat de winkeliers er juist bij betrokken worden, ook bij diverse activiteiten wordt aan de ondernemers gedacht.

6. Statusupdate werkgroepen

- **SOPje**

Tom vertelt: De activiteitenagenda staat vol. Er zijn 65 mensen actief waarvan wekelijks 20/25 in wisselende samenstelling aanwezig. Het Strandhuys heeft wel aangegeven dat het SOPje met de hoeveelheid mensen ervoor zorgt dat het bedienen van passanten moeilijker gaat. Er wordt bekeken of ze in de toekomst in de Plaathuiskamer kunnen cateren.

- **Zwerfvuil**

Larissa: De werkgroep is zeer actief. Er is vorige week nog een actie geweest met beide scholen. De gemeente was aanwezig. Natuurpodium was aanwezig. Saver kwam het afval ophalen en de kinderen mochten op het knopje van de vuilnisauto drukken om het afval erin te laden.

Josita: Wordt de Boulevard meegepakt? Larissa: Door WVS wordt de Boulevard gedaan. Eén keer per jaar wordt de Boulevard gedaan door de werkgroep. Daarnaast is het plan om alle prullenbakken te vervangen door oranje prullenbakken. Ook op de andere plekken in de wijk worden de afvalbakken vervangen.

Ella heeft aan een BOA gevraagd of er een klepje op komt en het antwoord was dat er een vierkant en een rond gat in komt, zodat er geen huisafval in wordt gedaan.

Larissa: Binnenkort komt er een wandeling aan met Maarten Versluis om te kijken waar er extra prullenbakken nodig zijn. Kan dit ook op de website/facebook uitgevraagd worden? Alexander reageert dat dit zeker kan.

- **Groen en Duurzaam**

Randall: Er is nog één actie dit jaar: Het planten van bollen in een plantsoen voor 3x11 Bergse Plaat. Volgend voorjaar staan er weer nieuwe acties gepland.

- **Energietransitie**

Tom: Er zijn gesprekken met de gemeente gevoerd. De wethouder heeft toegezegd om te helpen.

Er is een gesprek met ANTEA, samen met de gemeente. Deze organisatie gaat inventariseren wat de meeste vriendelijke manier is om van het gas af te komen. Dit wordt samen met de diverse stakeholders (ondernemers, vastgoedeigenaren, e.d.).

Hierna volgt er weer een bijeenkomst om de bewoners te updaten.

Josita heeft met de groep ondernemers gezeten en kan deze gegevens delen zodat er sneller met de ondernemers geschakeld kan worden.

- **Halloween**

Larissa: De datum is geprikt, zaterdag 28 oktober. Er is nog discussie over of er een start wordt gedaan bij het Kompas. Als dit bekend is worden de flyers en posters gedrukt.

Volgend jaar wordt bekeken of dit met een flyer moet worden aangepakt of dat het inmiddels genoeg gesetteld is dat er alleen online een datum wordt geprikt.

- **Rommelroute**

Alexander: Heel jammer dat het in het water is gevallen door de harde regen. Er waren 110 aanmeldingen.

8 juli 2024 is de nieuwe datum. Vanaf april zal hier weer publiciteit voor gemaakt.

- **3x11 Bergse Plaat**

Alexander: Er zijn een tiental aanmeldingen. Dinsdag 10 oktober komt de groep bij elkaar om te kijken wat we allemaal gaan doen volgend jaar. Er ligt nog niets vast. Iedereen is hierbij van harte uitgenodigd.

- **Redactie** (wijkblad / social media / website)

Alexander: De redactie loopt goed, maar het is veel werk. Als er nog mensen geïnteresseerd zijn, zijn deze van harte welkom om contact op te nemen. Zowel op de redactie als bezorgers.

Het aantal bladen is opgehoogd naar 2900, want er zijn minder nee-nee stickers.

Meer invulling is zeer welkom door bewoners.

Tom: Ben Deters had het stuk geschreven over de Bergse Plaat. Hij bedankt iedereen die het gelezen heeft en zei 'ga zo door'.

Josita: Het groene boekje wat in het verleden is geschreven bevat ook veel geschiedenis. Wellicht is het leuk om hiermee wat te doen voor nieuwe bewoners.

7. Rondvraag/w.v.t.t.k.

- Toine: Is de natuur bij het Markiezaatsmeer hersteld (zoals in de vorige notulen stond)?
Vanuit de aanwezigen wordt gereageerd dat een deel is hersteld, maar de opslag bij de Lobenpolder moet later hersteld worden.
- Alexander vraag nog kort aandacht voor Rabo Clubsupport.
- Ella: Er is inmiddels geen wijkagent meer hier. Jordy heeft een andere functie gekregen. Johan van Roeden heeft wel een contactpersoon bij de politie. Alexander vraagt vanuit het wijkblad ook wie de vervanger wordt.
Willem: Als het goed is komt de wijkagent ook regelmatig in de Plaathuis-kamer.
We hebben de grootste wijk maar de minste zorgen.
- Larissa: Van een wijkbewoner hoorde ik dat er jaarlijks een contributie wordt overgemaakt aan Stichting Steunfonds.
- Jaap: Is er nog iets gehoord van het Waterpark naast de Schelp? Alexander: vanuit de wijkcommissie is er verder geen ruchtbaarheid aan gegeven. De watervergunning en omgevingsvergunning is er inmiddels wel. Waarschijnlijk gaan we dus begin volgend jaar iets zien.
- Tom: Is de wijkcommissie gevraagd om mee te participeren in de nieuwe wijk de Spaensche Scharen? Alexander: Nee, het is wel benoemd door een wethouder, maar daarna is het stil geworden. Jos: Er is een uitnodiging gestuurd voor een informatiesessie.
- Willem: Als ik de nieuwsbrief wil aanmelden krijg ik een foutmelding.
Alexander: Bij de vernieuwing van de website is er misschien iets misgegaan. We gaan dit onderzoeken.
- Jos: Ik zie altijd dezelfde gezichten, hoeveel niet-bestuursleden zitten hier nu?
Alexander: we zitten met 4 bestuursleden. Het blijft moeilijk om veel

betrokkenheid te krijgen. We zouden voor alle groepen activiteiten moeten hebben. De plaathuiskamer kan hier erg bij gaan helpen als trefpunt. Tegelijkertijd zijn we de actiefste wijkcommissie van Bergen op Zoom. We willen ook veel via scholen gaan doen om de andere groepen te bereiken.

Tom: Met 'Nederland zorgt voor elkaar' kunnen we ook via de scholen een enquête uitzetten.

8. Sluiting

Om 21.21 sluit de voorzitter de vergadering en dankt iedereen voor de komst.